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Verslag	vergadering	comité	en	commissie	DAG	21/12/2017	

	

Locatie:	Restaurant	tennisclub	Lovanium,	Galgebergstraat	41	te	3000	Leuven	

Aanwezig:	Raymond	Aerts,	John	Coose	(DAG)	,	Miel	Dehaes,		Danny	Forier	(DAG),	Erwin	Francis,	Filip	
Geerts	 (DAG),	Rik	 Soete,	 Johan	Van	Calster	 (DAG),	 Fernand	Van	Eycken,	Dirk	Van	Oevelen	en	Fons	
Verbruggen	

Verontschuldigd:	Peter	Schreurs	

***	

Agendapunten:	

1/	Verslag	en	opvolging	van	de	vorige	comitévergadering.	

-	Opvolging	

Het	verslag	van	onze	vergadering	van	24/10/2017	 is	voorheen	reeds	goedgekeurd.	Daarover	zijn	er	
geen	opmerkingen	meer.	Fons	stelt	de	vraag	naar	de	aanvulling	van	de	naamplaatjes	op	de	colliers,	
waarover	toen	afspraken	werden	gemaakt.	Fernand	heeft	daarvoor	nog	geen	tijd	gehad.	Miel	zal	die	
taak	overnemen.	De	voorzitter,	protocolchef	en	secretaris	worden	verzocht	op	hun	eigen	collier	na	te	
gaan	welke	plaatjes	ontbreken	sinds	2005.	Fernand	zal	die	gegevens	(en	de	zijne	als	penningmeester)	
doorgeven	aan	Miel.	Speldjes	moeten	niet	bijbesteld	worden,	die	zijn	er	genoeg.	Wie	speldjes	te	kort	
heeft,	kan	er	bijvragen	aan	Fernand.	Hij	heeft	regelmatig	speldjes	bij.	

-	Evaluatie	statutaire	vergaderingen	en	ladies	night	sinds	24	oktober	

-	De	algemene	evaluatie	over	onze	locatie	(Faculty	Club,	zaal	Lemaître	voor	de	gewone	vergaderingen	
en	zaal	Lemaire	voor	de	vergaderingen	met	dames)	is	positief.	De	plaatsen	zijn	niet	meer	te	krap.	Het	
elektronisch	 haardvuur	 is	 aangenaam.	 Voorgesteld	 wordt	 systematisch	 te	 vragen	 de	muziek	 af	 te	
zetten	bij	het	begin	van	de	vergadering.	Er	wordt	meer	drank	geschonken	dan	afgesproken	maar	die	
wordt	niet	extra	aangerekend.	Het	eten	 is	 lekker.	Wij	behouden	de	regeling	dat	er	geen	onthaal	 is,	
behalve	bij	de	vergaderingen	met	dames.	In	dat	geval	zal	steeds	de	ingang	genomen	worden	langs	de	
zijkant	van	het	gebouw	om	te	vermijden	dat	wij	langsheen	drukke	binnenzalen	moeten	laveren.	

-	 Meerdere	 leden	 vragen	 dat	 de	 vergaderingen	 stipt	 om	 23	 uur	 zouden	 gedaan	 zijn	 en	 dat	 de	
sprekers	(en	degenen	die	vragen	stellen)	in	die	zin	gecoacht	worden.	Het	comité	is	het	daarmee	eens.	
Fons	herhaalt	dat	hij	daarop	ook	steeds	aandringt,	maar	dat	niet	altijd	in	de	hand	heeft,	bv.	wanneer	
het	 eten	 later	 dan	 afgesproken	 wordt	 opgediend	 of	 wanneer	 een	 spreker	 of	 vraagstellers	 al	 te	
enthousiast	 zijn.	 Er	 wordt	 een	 voorstel	 aan	 de	 algemene	 vergadering	 besproken	 om	 de	
vergaderingen	voortaan	te	laten	beginnen	om	20.15	uur	in	plaats	van	20.30	uur.	Na	ampele	discussie	
wordt	 van	 dat	 voorstel	 afgezien:	 het	 is	 de	 gewoonte	 om	 te	 beginnen	 om	20.30	 uur,	 andere	 clubs	
doen	 dat	 ook	 en	 vroeger	 beginnen	 kan	 problemen	 opleveren	 voor	 de	 tijdige	 aankomst	 van	
bezoekers.	Fons	zal	nog	eens	overleggen	met	het	personeel	van	de	Faculty	Club	om	het	eten	zeker	op	
tijd	op	te	dienen.	Verder	wordt	ook	voorgesteld	om	zo	weinig	mogelijk	tijd	te	laten	verlopen	tussen	
het	einde	van	elk	gerecht	en	de	erop	volgende	mededeling	of	toespraak.	

-	Wat	de	Ladies	Nights	betreft,	komen	wij	overeen	dat	er	geen	pralines	of	geschenken	meer	aan	de	
dames	worden	 uitgedeeld.	Wat	 de	 pralines	 betreft,	 de	 Faculty	 Club	 heeft	 haar	 eigen	 chocolaterie	
waar	zij	niet	buiten	kunnen	(wij	hadden	het	graag	anders	Francine)	en	de	geschenkjes	zijn	wat	uit	de	
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tijd.	Ook	waren	die	geschenkjes	vroeger	dikwijls	afkomstig	van	sponsorende	leden,	maar	gelet	op	de	
voortschrijdende	pensioneringen	is	dat	nu	niet	meer	van	toepassing.	

-	De	expansie	is	een	blijvend	probleem.	Er	is	een	daling	van	het	aantal	leden	van	serviceclubs	in	het	
algemeen	 en	 van	 de	 FOC	 in	 het	 bijzonder.	 Dit	 heeft	 te	maken	met	meerdere	 factoren:	werkdruk,	
tijdsgebrek,	familiale	verplichtingen,	de	tijdsgeest	waardoor	serviceclubs	oubollig	lijken,	de	kostprijs,	
de	vereiste	tot	het	opnemen	van	engagementen	inzake	service	etc.	Sommige	clubs	bevinden	zich	in	
een	moeilijke	 situatie,	 andere	 (bv.	 sommige	 Limburgse	 clubs,	Westhoek)	 doen	 het	 dan	weer	 zeer	
goed.	De	aanwezigheid	in	de	clubs	van	jonge,	dynamische	mensen	en	mensen	die	belang	hebben	bij	
public	 relations	 is	een	belangrijke	 troef.	 Fons	 zal	 twee	 initiatieven	nemen.	Hij	heeft	 recent	 contact	
gehad	met	de	voorzitter	van	FOC	Keerbergen,	waar	het	niet	zo	goed	gaat.	Hij	zal,	uiteraard	met	de	
nodige	tact,	aanbieden	dat	leden	die	dat	wensen,	steeds	welkom	zijn	bij	FOC	Leuven.	Verder	zal	hij	
ook	 contact	 opnemen	met	 de	 voorzitter	 van	de	Ronde	 Tafel	 Leuven,	waar	 de	maximumleeftijd	 40	
jaar	is.	Hopelijk	kunnen	daar	mensen	gerekruteerd	worden.	Op	dat	vlak	moeten	wij	wel	toegeven	dat	
sommige	 personen	 dan	 de	 voorkeur	 lijken	 te	 geven	 aan	 clubs	met	meer	 renommée	 zoals	 Rotary,	
Lions	of	Kiwanis,	 terwijl	deze	 laatste	ook	meer	gericht	 is	op	ondernemers.	Ook	het	omvormen	van	
onze	club	naar	een	gemengde	club	komt	ter	sprake.	Dit	alles	staat	niet	eraan	in	de	weg	dat	het	in	de	
eerste	plaats	aan	onszelf	als	leden	is	om	ons	in	te	spannen	met	het	oog	op	het	aantrekken	van	leden	
onder	onze	vrienden	en	collega’s.	

-	Het	voorstel	van	een	lid	om	regelmatig	eens	onze	vergaderingen	ergens	anders	te	houden	dan	op	
de	 gewone	 locatie,	 vindt	 gedeeltelijk	 bijval.	 Enerzijds	 hebben	 wij	 onze	 bestaande	 engagementen	
tegenover	de	Faculty	Club	en	de	sprekers.	Wij	kunnen	daarvan	zeker	voor	het	huidige	clubjaar	niet	
afwijken.	 Anderzijds	 zou	 het	 goed	 zijn	 indien	 wij	 meer	 andere	 clubs	 bezoeken,	 dit	 liefst	 met	
(minstens)	twee	personen.	Die	bezoeken	kunnen	bezoeken	aan	onze	eigen	club	compenseren	(dat	is	
voorzien	 in	 de	 statuten	 en	 in	 de	 statistiek).	 Fons	 zal	 een	 lijstje	maken	met	 eventueel	 te	 bezoeken	
clubs.	 Comitéleden	 kunnen	 dan	 hun	 voorkeur	 voor	 bepaalde	 bezoeken	 kenbaar	 maken	 en	 een	
“buddy”	onder	de	leden	zoeken	om	mee	te	gaan.		

-	De	vraag	wordt	gesteld	hoe	we	de	nieuwjaarsvergadering	annex	–receptie	organiseren.	Er	 is	geen	
spreker.	De	 voorbije	 twee	 jaren	was	 er	 een	muziekoptreden,	wat	 400	euro	heeft	 gekost.	 Besloten	
wordt	om	dat	dit	 jaar	niet	meer	 te	doen,	niet	enkel	om	budgettaire	 redenen,	maar	ook	omdat	de	
ervaring	leert	dat	de	aanwezigen	in	de	eerste	plaats	een	gezellige	babbel	willen.	Zo	nodig	maken	wij	
zelf	 wel	 muziek.	Wel	 wordt	 nagedacht	 om	 de	 vergadering	 op	 te	 leuken	met	 een	 plaatswissel.	 Zo	
zouden	er	bv.	staantafeltjes	kunnen	gezet	worden	langs	een	dessertbuffet,	zodat	de	mensen	aan	die	
tafeltjes	dan	ook	eens	kunnen	praten	met	andere	aanwezigen	dan	hun	disgenoten.	De	protocolchef	
zal	een	voorstel	uitwerken.	

2/	DAG	

-	 André	 heeft	 na	 de	 interclubvergadering	 voorgesteld	 dat	 wij	 zouden	 participeren	 aan	 “Leuven	
Warme	Stad”,	nl.	aan	het	project	dat	begeleiding	voorziet	voor	kwetsbare	jongeren	tot	24	jaar.	Een	
bijdrage	van	800	à	1.000	euro	zou	de	totale	inzameling	op	10.000	euro	brengen,	waarna	mecenas	Jan	
Toyen	dit	bedrag	zou	verdubbelen.	De	vergadering	heeft	echter	al	vroeger	beslist	daaraan	niet	deel	
te	 nemen	 en	 wij	 houden	 ons	 daaraan.	 Wij	 hebben	 onze	 middelen	 uit	 DAG	 al	 gereserveerd	 voor	
andere	doelen	en	onze	inkomsten	zijn	niet	van	die	aard	dat	wij	ze	veel	kunnen	spreiden.	

-	Wij	 komen	 ook	 terug	 op	 de	 ontbijtmandenactie	 voor	moederdag,	 waarover	 wij	 voorheen	 reeds	
beslist	hadden	ze	dit	jaar	niet	te	organiseren,	onder	meer	omdat	die	actie	te	kort	na	de	familiedag	op	
22/04/2018	valt.	Een	voorstel	om	af	te	spreken	met	Ter	Bank	opdat	zijzelf	het	zwaartepunt	van	de	
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actie	zouden	dragen	en	wij	enkel	zouden	instaan	voor	logistiek	en	distributie	wordt	niet	aanvaard.	De	
organisatie	blijft	 ook	 in	dat	 geval	 zwaar.	Wel	 zal	 John	 contact	opnemen	met	de	 verantwoordelijke	
van	Ter	Bank	om	te	weten	of	er	voor	die	formule	interesse	bestaat,	maar	dat	zal	dan	pas	voor	2019	
zijn.	 Een	optie	om	ook	 in	het	oog	 te	houden	 is	 een	 samenwerking	met	een	professioneel	 (bv.	 een	
bakker,	slager,	cateraar)	om	via	deze	de	actie	te	stroomlijnen:	hij	zou	dan	zorgen	voor	de	(inhoud	van	
de)	 manden	 en	 wij	 voor	 logistiek	 en	 distributie.	 Een	 andere	 bedenking	 is	 ook	 dat	 de	
ontbijtmandenactie	niet	noodzakelijk	moet	gehouden	worden	op	moederdag,	maar	naar	aanleiding	
van	 een	 andere	 betekenisvolle	 aangelegenheid	 zoals	 de	 aanvang	 van	 het	 academiejaar.	 Het	 komt	
erop	 neer	 dat	 wij	 dan	 een	 betekenisvol	 verhaal	 verzinnen.	 Wij	 zijn	 het	 erover	 eens	 dat	 een	
ontbijtmandenactie	op	vaderdag	minder	aangewezen	 is	omdat	deze	qua	 symboliek	en	aantrekking	
minder	scoort	dan	moederdag.	

Kortom,	 behoudens	 tegenbericht	 komt	 er	 dit	 jaar	 geen	 ontbijtmandenactie.	 De	 familiedag	 heeft	
voorrang.	 Verder	 denken	 wij	 ook	 na	 over	 alternatieve	 lucratieve	 fundraising.	 Wij	 zijn	 een	 beetje	
jaloers	op	andere	clubs	die	blijkbaar	massa’s	opbrengsten	binnenhalen.	Probleem	is	wel	dat	dikwijls	
de	activiteiten	die	het	meest	opbrengen	ook	veel	basisinvestering	vragen	met	een	op	dat	ogenblik	
onzekere	return.	

-	De	organisatie	van	de	familiedag	geeft	aanleiding	tot	een	levendige	discussie	die	zich	toespitst	op	
de	vraag	of	het	warm	eten	 ’s	middags	dan	wel	 ’s	avonds	wordt	geserveerd.	Uiteindelijk	komen	wij	
het	volgende	overeen:	de	familiedag	opent	om	11.30	uur	en	er	is	warm	eten	tussen	12.00	en	14.00	
uur.	 In	 de	namiddag	 is	 er	 een	wandeling	met	 tussentijdse	 activiteiten	 voor	 de	 kinderen,	waar	 ook	
versnaperingen	 worden	 aangeboden	 zoals	 gebak	 en	 drankjes	 voor	 de	 kinderen	 en	 alcoholische	
dranken	 (korte	 drank	 en	 wijn)	 voor	 de	 volwassenen.	 Vanaf	 16.30	 uur	 wordt	 een	 broodjesbuffet	
voorzien	en	de	“plakkers”	kunnen	zich	tot	verder	in	de	avond	te	goed	doen	aan	spijs	en	drank.	Miel	
zorgt	voor	de	soep	en	Filip	organiseert	de	wandeling.	

3/	Mededelingen	van	de	comitéleden	en	varia	

-	 De	 comitéleden	 hebben	 geen	 boodschappen,	 behalve	 Fernand	 die	 de	 stand	 van	 de	 rekeningen	
meedeelt.	Die	 stand	 is	 als	 volgt:	 Clubrekening	 (spaar):	 99,36	€,	DAG-rekening	 (spaar):	 10.185,86	€,	
DAG-rekening	(zicht):		6.917,76	€,	Clubrekening	(zicht):	20.502,15	€	en	Kas:	1.730,00	€.	

-	 In	 de	 varia	 wordt	 nog	 een	 voorstel	 van	 André	 besproken	 om	 in	 de	 abdij	 van	 het	 Park	 de	
tentoonstelling	“Van	de	wereld”	 te	bezoeken.	Deze	wordt	georganiseerd	 tot	25/02/2018.	Dit	moet	
overdag	 gebeuren	 en	 dus	 best	 op	 een	 weekenddag.	 André	 zal	 dat	 nog	 verder	 uitwerken	 en	 een	
concreet	voorstel	doen.	Een	alternatief	zou	kunnen	bestaan	in	een	bezoek	aan	museum	M,	waar	tot	
08/04/2018	een	tentoonstelling	loopt	van	de	kunstenaar	Edgard	Tytgat.	

-	Verder	in	de	varia:	een	oproep	van	gouverneur	Peter	De	Keukeleere	in	het	bulletin	van	december	
2017	om	de	verslagen	van	de	statutaire	vergaderingen	te	publiceren	op	de	website	Connect	D-102,	
van	 waaruit	 ze	 dan	 kunnen	 gedownload	 worden.	Wij	 zijn	 daar	 niet	 voor.	 Verslagen	 zijn	 enigszins	
persoonlijk	voor	de	club	en	de	website	van	het	district	geniet	momenteel	ook	weinig	belangstelling.	

	

22/12/2017	

Erwin	Francis,	

Secretaris	


